
 

 

PROTOKÓŁ ZEBRANIA RADY OSIEDLA SKOLWIN 

W DNIU 20 PAŹDZIERNIKA 2015 

Porządek obrad: 
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1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad, stwierdzenie quorum. 

 

2. Zatwierdzenie protokołu RO z dnia 06 października 2015.  
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3. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

Uchwała nr 29/15 w sprawie zaopiniowania wniosku Pana Marka Rożyńskiego o 

wydzierżawienie gruntu przy ul. Orłowskiej na okres powyżej 3 lat. 

 

Uchwała nr 30/15 w sprawie zaopiniowania lokalizacji siłowni „pod chmurką” na terenie 

osiedla Skolwin. 

 

Uchwała 31/15 w sprawie zakupu środków czystości i artykułów biurowych. 

 

Uchwała 32/15 w sprawie anulowania uchwały 28/15 dotyczącej zakupu stołów 

biesiadnych. 
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4. Sprawy różne. 

        -  Sprawozdanie ze szkolenia dotyczącego budżetu odbytego przez przewodniczącą i 

wiceprzewodniczącą w Łukęcinie; 

        - Korespondencja bieżąca – finanse RO, dyżury członków RO;   

        - Informacja o wizji lokalnej osiedla przez inspektora WGKiOŚ. 

 

 

 

 

 

Ad. 1  

 

Przewodnicząca stwierdziła quorum zebrania. O godz. 17.00 obecnych było 9 członków 

Rady, w trakcie spotkania 5 członków dołączyło do obrad. (Lista obecności w załączeniu. 

) Pani M. Cicha złożyła wniosek o krótkie i rzeczowe obrady, nie przekraczające łącznego 

czasu obrad do 2 godzin. Wniosek przyjęto. 

 

Ad. 2 

Protokół posiedzenia Rady Osiedla z dnia 06 października przyjęto bez uwag.  

Głosowało 13 osób; za 10,  przeciw 0, wstrzymujący się  3. 

 

Ad. 3. Podjęto uchwały: 

W związku z nieobecnością p. M. Rożyńskiego zmieniono kolejność rozpatrywanych 



uchwał. Rozpatrzono najpierw uchwały 30/2015 i 31/2015. 

 

   

 

Uchwała nr 30/15 w sprawie zaopiniowania lokalizacji siłowni „pod chmurką” na terenie 

osiedla Skolwin. 

Do lokalizacji siłowni pod chmurką zostały wskazane dwie lokalizacje: jedna na „boisku” 

przy ul. Orłowskiej i druga przy Klubie Śportowym Świt Skolwin. Większość członków 

opowiedziała się za lokalizacją drugą – przy Osiedlowym Klubie Sportowym „Świt 

Skolwin”. 

 

Głosowało: 13 osób; za 8 ,  przeciw 5, wstrzymujący się 0 

 

 

Uchwała nr 31/15 w sprawie zakupu środków czystości i artykułów biurowych. 

 

Głosowało: 14 osób; za 14,   przeciw 0, wstrzymujący się 0. 

 

Po przybyciu p. M. Rożyńskiego, który złożył wniosek o wydzierżawienie terenu boiska na 

okres powyżej 3 lat celem wybudowania na tym miejscu boiska ze sztuczną nawierzchnią 

zadaszonego balonem. Po długiej dyskusji – pytaniach ze strony radnych i odpowiedziach 

przyszłego inwestora podjęto uchwałę nr 29/15.  

 

Uchwała nr 29/15 w sprawie zaopiniowania wniosku Pana Marka Rożyńskiego o 

wydzierżawienie gruntu przy ul. Orłowskiej na okres powyżej 3 lat. 

 

Głosowało: 14 osób; za 10,   przeciw 2, wstrzymujący się 2. 

 

W związku ze wstrzymaniem zakupu towarów, które z mocy prawa wpisywane są na stan 

rad osiedli,  Biuro Rady Miasta nie wyraziło zgody na zakup tychże towarów. Wobec 

powyższego uchwałę nr 28/15 podjęta na poprzednim zebraniu należy anulować. 

 

Uchwała nr 32/15 w sprawie anulowania uchwały 28/15 w sprawie zakupu stołów z 

ławkami za kwotę 3.000,00 zł z przeznaczeniem na festyny i inne imprezy osiedlowe. 

 

Głosowało: 13 osób: za 10,  przeciw 0, wstrzymujący się 3. 

 

Ad. 4. Sprawy różne: 

Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie ze szkolenia dotyczącego budżetu rad 

osiedlowych na 2016 r. w Łukęcinie. Urząd planuje wprowadzenie wielu zmian – m.in. ze 

względu na PZP zakupy art. papierniczych lub innych będzie dokonywał urząd, a rady 

zgodnie z zapotrzebowaniem artykuły te będą odbierać w UM Szczecin. 

Do siedziby rady podczas dyżuru wpłynęło zgłoszenie o dzierżawę terenu na cele 

rekreacyjne – jednak petent nie pozostawił żadnych dokumentów.  

Przewodnicząca przedstawiła wysokość budżetu jaki pozostał do rozdysponowania do 

końca roku 2015. 

Po przeprowadzeniu kontroli obecności na dyżurach radnych ponowiła prośbę, aby 

informować o nieobecności w dniu dyżuru i o osobie, która obywa dyżur w zastępstwie. 

Przewodnicząca poinformowała radnych o przeprowadzonej wizji lokalnej naszego osiedla 

przez inspektora WGKiOŚ  p. Ilonę Felsztyńską w dniu 13.10.15 r.. Zauważyła ona jak 



wiele potrzeb jest na naszym osiedlu. Zwróciła szczególną uwagę na doposażenie i remont 

istniejącego placu zabaw przy ul. Artyleryjskiej. 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 

 

Protokołowała:  Mirosława Rzeszótko 
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